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(57) Abstract:
(EN): In some cases, a user equipment (UE) may communicate with a base station using one or more beams, such as in a
millimeter wave system. This increases the complexity associated with transmission and reception of advanced grant indications
(AGIs) because there are multiple possible beams via which an AGI could be transmitted and/or received, channel conditions of
different beams may change over time (e.g., due to UE mobility, beam load, and/or the like), the UE and/or base station may have
different capabilities with respect to communications using multiple beams, and/or the like. Some techniques and apparatuses
described herein assist with transmission and reception of AGIs in multi-beam wireless communication systems. Some techniques
and apparatuses described herein increase a likelihood of successful communication of AGIs, which consequently conserves UE
battery power.

(FR): Dans certains cas, un équipement d'utilisateur (UE) peut communiquer avec une station de base à l'aide d'un ou plusieurs
faisceaux, comme dans un système à ondes millimétriques par exemple. Cela augmente la complexité associée à la transmission
et à la réception d'indications d'autorisation avancée (AGI) étant donné qu'une AGI peut être transmise et/ou reçue via plusieurs
faisceaux possibles, que des conditions de canal de différents faisceaux peuvent changer au fil du temps (en raison de la mobilité de
l'UE, de la charge du faisceau par ex., et/ou similaires), que l'UE et/ou la station de base peuvent avoir des capacités différentes par



rapport à des communications à l'aide de multiples faisceaux, et/ou similaires. Certaines techniques et appareils décrits ici facilitent
la transmission et la réception d'AGI dans des systèmes de communication sans fil multi-faisceau. Certaines techniques et appareils
décrits ici augmentent la probabilité de communications d'AGI réussies, ce qui permet d'économiser l'énergie de la batterie d'un
UE.
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